

SCIENCE DIMENSION

VOL. 2 No. 1, FEBRUARY 1970

VOL. 2 No. 1, FÉVRIER 1970

CONTENTS - SOMMAIRE

-
4. Crops from the sea
5. Les moissons océanes
-
8. Enzyme research at NRC
9. Nos recherches sur les enzymes
-
14. Garnish with CO₂
15. La viande de boeuf
-
18. New family of fungicides
19. Nouvelle famille de fongicides
-
24. Radio telescope research expanded
25. Développements en radioastronomie
-
28. Ground cover for airports
29. Les oiseaux, les mauvaises herbes et les aéroports
-

Cover photograph: A Stereoscan color photo of a portion of a pinpoint-sized colony of *Chaetomium Globosum* on a porous plastic sheet magnified 7,000 times. By Bruce Kane and Dr. P. J. Blais of NRC. See page 18.

*Notre couverture: Photo en couleur prise au microscope d'une colonie de *Chaetomium Globosum*, de la grosseur d'une pointe d'épingle, sur un film de plastique poreux, et grossie 7 000 fois. (Par Bruce Kane et le Dr P. J. Blais, du CNRC. Voir page 19.)*

Science Dimension is published six times a year by the Information Services Office of the National Research Council of Canada. Material may be reproduced with or without credit unless a copyright is indicated. Enquiries should be sent to Science Dimension, NRC, Ottawa 7, Canada. Telephone: (613) 993-9101.

Publiée six fois par an par l'Office des Services d'information du Conseil national de recherches du Canada. La reproduction des textes est autorisée sauf indication contraire. Prière d'adresser toute demande de renseignements à: Science Dimension, NRC, Ottawa 7, Canada. Téléphone: (613) 993-9101.